

تعميم Circular

رقم (53) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

As a follow up to our circular No. (44) dated 10/4/2019 (copy is attached) regarding the period granted to a group of companies to comply with listing conditions in the Second Market.

Kindly note that the AKARY FOR INDUSTRIES AND REAL ESTATE INVESTMENTS (WOOL) Company failed to comply with the above mentioned conditions within the specified period, where the percentage of net shareholders' equity is still less than 50% of its paid in capital according to the audited annual financial statement for the year 2019. Also note that the EL-ZAY READY WEAR MANUFACTURING company (ELZA) and UNITED IRON & STEEL MANUFACTURING company (MANS) have not provided the ASE with their audited annual financial statements for the year 2019.

Accordingly, and by virtue of the provisions of Articles (15/B/13) and (17/A/5) of the Directives for Listing Securities; the shares of the above mentioned companies will be:

First: suspended from trading as of Tuesday 16/6/2020.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (44) تاريخ 2019/4/10 (مرفق نسخة عنه)، بخصوص المهلة الممنوحة لمجموعة من الشركات لتصويب أوضاعها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني.

أرجو إعلامكم بأن شركة عقاري للصناعات والاستثمارات العقارية (WOOL) لم تقم بتصويب أوضاعها خلال المهلة الممنوحة لها، حيث لا تزال نسبة صافي حقوق المساهمين إلى رأس المال تقل عن 50%. وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2019، كما أرجو العلم بأن كل من شركة الزي لصناعة الألبسة الجاهزة (ELZA) والشركة المتحدة لصناعة الحديد والصلب (MANS) لم تقوما بتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2019.

واستناداً لأحكام المادتين (15/ب/13) و(5/أ/17) من تعليمات ادراج الأوراق المالية لعام 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم:

أولاً: إيقاف التداول بأسهم الشركات المشار إليها أعلاه، وذلك اعتباراً من صباح اليوم الثلاثاء الموافق 2020/6/16.

ثانياً: إلغاء إدراج أسهم الشركات المشار إليها أعلاه في بورصة عمان، والسماح بتداول

Second: delisted from the ASE, and the total shares of the companies shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) Market, as of Wednesday 17/6/2020 with a floated price and according to the following information:

أسهمها في سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2020/6/17 على أن يكون سعر أسهم الشركات المذكورة معوماً. وحسب البيانات التالية:

Company	رأس المال Capital	الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة
AKARY FOR INDUSTRIES AND REAL ESTATE INVESTMENTS	1,200,000	141031	WOOLO	عقاري للصناعات والاستثمارات العقارية
EL-ZAY READY WEAR MANUFACTURING	11,218,309	141061	ELZAO	الزّي لصناعة الألبسة الجاهزة
UNITED IRON & STEEL MANUFACTURING CO. P.L.C	32,165,176	141220	MANSO	المتحدة لصناعة الحديد والصلب

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operantions Department

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ابداع الأوراق المالية
- دائرة العمليات

